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dr Andrzej Rataj 

Radny Miasta Poznania 

 

 

 

Poznań, dnia 18 stycznia 2019 roku 

Numer: 2 / 2019 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: złego stanu nawierzchni ścieżek dla pieszych w parku Stare Koryto Warty  

 

Na podstawie art. 3 ust. 1 i art. 23 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2018 roku, poz. 994) i § 13 ust. 1 uchwały numer LXXX/1202/V/2010 

Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu Miasta Poznania 

(Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2011 roku Nr 11, poz. 303) uprzejmie proszę o odpowiedź na 

niniejszą interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Park Stare Koryto Warty na poznańskim Starym Mieście został utworzony w odpowiedzi na 

liczne i wieloletnie postulaty mieszkańców Starego Miasta, aby uporządkować 

i zrewaloryzować bardzo zaniedbane miejsce po dawnym korycie rzeki Warty, zasypanym 

przed ponad 50 laty. Intensywne i długotrwałe działania, mające na celu przekonanie władz 

do sfinansowania i wybudowania tego parku, prowadzone były zwłaszcza przez Radę Osiedla 

Stare Miasto. Prace związane z utworzeniem parku przeprowadzone zostały w latach 2014-

2016 i w efekcie park został udostępniony do korzystania latem 2016 roku.  

 

Jednym z elementów tego parku są ścieżki dla pieszych. Nawierzchnia tych ścieżek została 

utworzona z materiału o strukturze luźnego piasku, co niestety sprawia znaczne trudności 

funkcjonalne dla użytkowników. W zależności od pory roku i pogody utrudnione jest 
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zarówno chodzenie po suchej albo mokrej nawierzchni, jak i jazda wózkami dziecięcymi, 

hulajnogami i wózkami inwalidzkimi. Dodatkowo wzbijany suchy piasek powoduje znaczne 

zabrudzenie (zakurzenie) obuwia, odzieży i sprzętu użytkowników. Również mokry piasek 

powoduje znaczne zabrudzenie (zabłocenie) obuwia, odzieży i sprzętu użytkowników.  

 

Już podczas odbioru prac latem 2016 roku uwagi dotyczące przyszłych problemów 

w korzystaniu z tej nawierzchni zgłaszane były przez przedstawicieli Rady Osiedla Stare 

Miasto i przeze mnie. Wówczas przekazane zostało wyjaśnienie, że nawierzchnia ta po 

krótkim czasie stężeje i nie będzie utrudnień w korzystaniu z niej. Niestety po 2,5 roku od 

zakończenia prac sygnalizowany problem nadal istnieje. Wskazane byłoby położenie 

nawierzchni z odpowiedniego tworzywa sztucznego, dzięki czemu zachowana byłaby 

elastyczność i bezpieczeństwo użytkowników - a zwłaszcza dzieci - przy upadku na tę 

nawierzchnię. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) czy wykonana nawierzchnia ścieżek dla pieszych w parku Stare Koryto Warty jest zgodna 

z projektem budowlanym, a jeśli nie - to dlaczego, natomiast jeśli tak - to z jakiej 

przyczyny nie wzięto pod uwagę przyszłych trudności funkcjonalnych w korzystaniu z tej 

nawierzchni, 

 

2) dlaczego podczas odbioru prac latem 2016 roku błędnie wyjaśniano, że nawierzchnia 

ścieżek dla pieszych w parku Stare Koryto Warty po krótkim czasie stężeje i nie będzie 

utrudnień w korzystaniu z niej, 

 

3) czy możliwa byłaby, kiedy możliwa byłaby i w jaki sposób możliwa byłaby poprawa 

stanu nawierzchni ścieżek dla pieszych w parku Stare Koryto Warty, aby doprowadzić do 

właściwej funkcjonalności i usunięciu obecnych utrudnień w korzystaniu z tej 

nawierzchni. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


